

الشروط و الأحكام لعرض سين سينما وبطاقات ميم الانتمانية

meem Credit Cards & Scene Cinema offer Terms and Conditions

- Open to all meem Credit Card holders
- Campaign duration – 10th April 2026 – 31st March 2027
- Buy one ticket and get one ticket free via Scene mobile application and website.
- Offer applicable for the bookings on Scene mobile application and website.
- Offer cannot be used with another offer or discount.
- Customer can use the offer for 4 bookings monthly.
- Tickets purchased under this offer are non-refundable
- Number of tickets per booking will be based on availability and Scene booking policy.
- The offer is valid on all Scene cinema experiences (Standard, Prime, Dolby, and IMAX)
- Offer does not apply on e-wallet transactions.
- meem by Gulf International Bank and Scene cinema have the right to close the account of any party that commits or intends to commit fraud or profit illegally on transactions in which any violation of the aforementioned terms and conditions is proven without any responsibility.
- meem by Gulf International Bank and Scene cinema have the right to amend or stop the offer at any time.
- متاح لجميع حاملي بطاقات ميم الانتمانية.
- يسري العرض من 10 ابريل 2026 – 31 مارس 2027
- اشتر تذكرة وأحصل على التذكرة الأخرى مجاناً من خلال تطبيق وموقع سين سينما.
- ينطبق العرض عند الحجز من خلال التطبيق والموقع الإلكتروني الخاص بسين.
- لا يمكن استخدام هذا العرض مع أي عرض أو خصم آخر.
- يمكن العميل الاستفادة من العرض 4 حجوزات شهرياً.
- التذاكر المشتراة ضمن هذا العرض غير قابلة للاسترجاع.
- عدد التذاكر لكل حجز يعتمد على التوفر وسياسات الحجز لدى سين.
- ينطبق العرض على جميع تجارب سين السينمائية (العادية و Prime و Dolby و IMAX)
- لا يطبق العرض عند الدفع عبر المحافظ الإلكترونية.
- يحق لمصرفية ميم الرقمية من بنك الخليج الدولي و سين سينما اغلاق أي حساب يرتكب أو يعتزم ارتكاب احتيال أو يستفيد بشكل غير قانوني في المعاملات التي يتم فيها إثبات أي انتهاك للشروط والأحكام المذكورة أعلاه دون أدنى مسؤولية.
- تحتفظ مصرفية ميم الرقمية من بنك الخليج الدولي وسين سينما بحقها في ايقاف او تعديل العرض في أي وقت.
- يبدأ معدل النسبة السنوية من 42.31% بناء على مبلغ أساسي 10,000 ر.س.

- Annual Percentage Rate (APR) starting from 42.31%, based on a principal amount of SAR 10,000. Terms & Conditions apply.